

## Influenza

**France** (20 November 1992).<sup>1</sup> Additional sporadic cases of influenza B have been diagnosed since the first 2 cases reported in October. During the week ending 15 November, influenza A(H3N2) was identified for the first time.

**Thailand** (October 1992).<sup>2</sup> Influenza A virus was isolated from 23 cases and influenza B from 1 case during October. The cases ranged in age from 19 days to 36 years; 16 were below 13 years of age.

<sup>1</sup> See No. 46, 1992, p. 348.

<sup>2</sup> See No. 41, 1992, p. 306.

## Grippe

**France** (20 novembre 1992).<sup>1</sup> D'autres cas sporadiques de grippe B ont été diagnostiqués depuis les 2 premiers cas rapportés en octobre. Le virus grippal A(H3N2) a été identifié pour la première fois au cours de la semaine se terminant le 15 novembre.

**Thaïlande** (octobre 1992).<sup>2</sup> Le virus grippal A a été isolé de 23 cas et le virus B d'un cas pendant le mois d'octobre. L'âge des cas se situait entre 19 jours et 36 ans; 16 cas avaient moins de 13 ans.

<sup>1</sup> Voir N° 46, 1992, p. 348.

<sup>2</sup> Voir N° 42, 1992, p. 306.